

## Vestre Baadelaug – Mødereferat

Emne: **Bestyrelsesmøde**  
Dato: **01. juni, 2015**  
Deltagere: Hans R. Petersen (HRP), formand  
Ole Espensen (OE), næstformand  
Johnny Iversen (JI), kasserer  
Henrik Kam Kristensen (HKK), fartøjsinspektør  
Inge Lysdal Larsen (ILL), sekretær (rekvirent)  
Yves Kristensen (YK), aktivitetsleder  
Peter Hinrup (PH),  
Per Jensen (PJ), havnefoged

Afbud:

### Agenda:

1. Sidste referat. Opfølgning og godkendelse
2. Havnefoged anliggender
3. Økonomi
4. ANF
5. ALH
6. Bordet rundt
7. Næste møde

Punkt	Indhold	Ansvarlig	Senest
1	<b>Sidste mødereferat</b>  Referatet godkendt og underskrevet  Vi har dags dato 4 både med ukendt ejer, disse destrueres, ved samme lejlighed fjernes ikke opmærkede stativer og vogne. Bliver afhentet d. 2. Juni 2015.		

<p><b>2</b></p>	<p><b>Havnefoged anliggender</b></p> <p>Christianshåb – er i gang med at dele lokalet, tager det lidt af gangen.</p> <p>Bord/bænke vi fik af Tuborg fonden er samlet – de står ved Klubhuset – de gamle borde bliver fordelt på vore arealer. Der kommer 4 sæt i SHK på Nokken og resten i VB ud for Christianshåb.</p> <p>Det går godt med den unge mand, Mark – der er startet d. 4/5 hos Per. Mark skal være hos Per som ung i arbejde her i foråret/sommer.</p> <p>Strøm på landpladserne, PJ har undersøgt de el-standere vi har, og de kan udvides med 2 stik yderligere – kommer med på Havnesyn næste gang.</p> <p>Er næsten færdig med Algefjerner på broerne i SKH – fortsætter derefter i VB – men, der må ikke blæse når man gør det.</p>		
<p><b>3.</b></p>	<p><b>Økonomi</b></p> <p>Økonomien ser rigtig fint ud.</p> <p>Efter adskillige rykkere til Fiskerklyngen har de endnu ikke betalt deres regning vedr. de udgifter/udlæg vi har haft for dem i 2014 vedr. Skudehavnen og Ralvej. På trods af at aftalen er godkendt og underskrevet af begge parter. Hans ringer til deres Formand – og kommer betalingen ikke sendes de til Inkasso.</p> <p>Vi har et nyt medlem, der ikke har betalt sin pladsleje – han bliver nu frataget pladsen og bliver nægtet eventuel ny plads.</p> <p>Vi har pt. haft 181 gæste overnatninger – det er lidt bedre end sidste år på samme tid – der var det 166 stk.</p> <p>Vi har år til dato fået 40 nye medlemmer.</p> <p>PH/JI har haft møde mht. overdragelse – JI får samme adgang til banken som PH.</p> <p>Kollektiv ansvarsforsikring – er der noget loft for hvor mange der</p>		

	kan være med ? Det undersøges hos Tryg		OE
4.	<p><b>ANF anliggender</b></p> <p>Der har været møde mht. de nye vedtægter. De er sendt til os alle i Bestyrelsen – vi gennemlæser og kommer med eventuelle kommentarer.</p> <p>Havnereglementet: oplæg til opstramning mht. brug af toiletterne i bådene i havnen.</p> <p>Opmåling af vandpladserne – Aalborg Havn stiller avanceret udstyr til rådighed for ANF.</p> <p>Bestyrelsen vil overfor ANF påtale at vi i VB ønsker at udbygge antallet af el standere således at man inden for en overskuelig fremtid har 1 stik pr bådplads. Specielt på bro 1 og 3 mangler der stik.</p> <p><b>Åbne punkter – ANF:</b></p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1) 1 el-stik pr. båd</li> <li>2) Opmåling af vandpladser</li> <li>3) Uddybning af plads 802 – igangsættes af HP</li> </ol>		
5.	<p><b>ALH (Aalborg Lystbaadehavne)</b></p> <p>Der afventes stadig svar på om ALH kan få skattefritagelse. Stadig intet nyt.</p>		
6.	<p><b>Bordet rundt</b></p> <p>Hans: Medlem har forespurgt om lov til at opstille telt på Nokken til fødselsdag under Tall Ship. Det gives der ikke lov til jf. vore vedtægter.</p> <p>Johnny: Wifi - har undersøgt og fået tilbud. Skal man have en løsning der kan dække begge havne totalt – vil det komme til at koste ca. 300.000 kr. Vi køber en Router til klubhuset og Sekskanten – så der bliver trådløs forbindelse disse to steder. Koderne dertil vil blive hængt op i lokalerne. Samtidig laves Per's abonnement på telefonen om – med evt. omstillingstaster – så opkald til Restauranten sorteres fra.</p>		

	<p>Yves: Tager billede af borde til Tuborg fonden. Sankt Hans – har kontakt til Kommunen mht. bålaler.</p> <p>Inge: Vindmåleren i SKH – duer ikke. -beslutningen blev at den afmonteres – der er heller nogen i VB.</p> <p>Ole: -Vi låner en maskine til at lave streger på parkeringspladsen i SKH. -Skabsreol i Bestyrelseslokalet, HKK havde skitse med - får en pris herpå. -Cykelskur – forespørgsel hos Kommunen mht. godkendelse. -Bad/Toilet, VB – der arbejdes fortsat med det.</p>		
<b>OBS:</b>	<p>Containeren på Ralvej lukkes alligevel ikke pga. gæstesejlere på Sydkajen. Tømmes efter behov.</p> <p>Højtryksrensere – depositum for lån fastlagt til kr. 500. Den bliver stillet i et af skabene i Christianshåb – man får udleveret nøgle til skabet af Per – og afleverer nøglen igen når man er færdig. Depositum for lån desværre en nødvendighed, grundet tyveri.</p> <p>Græsareal mod gaden, VB: Der henstår stadig én båd (SL) men der er desværre kommet et par små bådvoerne. PJ tager fat i dem for at få dem fjernet.</p>		
	<p><i>Husk – der er Ren Havn – Tirsdag d. 9. juni kl. 17.00 Vi mødes ved SL's klubhus hvor opgaverne bliver fordelt – ca. kl. 19.00 er der pølser til de medvirkende medlemmer.</i></p>		
	<p><u>Vaskemaskiner:</u></p> <p>Maskinerne er nu installeret og næsten klar til brug. Kommer i gang i løbet af 1-2 uger. Der mangler nogle småting. Prisen bliver: 30 kr/pr. vask – 5 kr/10min Tørretumbler.</p> <p><u>Brochure</u></p> <p>Den ny brochure er kommet – husk at tage den med på tur så andre også kan se hvor dejlig en havn vi har.</p>		

	<p>Ralvej – Kommunens kommende ændring af Ralvej – bliver ikke iværksat før primo 2016.</p> <p>Vi har et medlem, der har et stativ stående på Ralvej – hvor der vokser buske/små træer op igennem nu. Vi flytter stativet over på Kommunens område efter vores pladser – og rengør området, hvor det stod. Medlemmet får tilsendt en regning herpå – da det efter gentagende henvendelser desværre ikke er lykkedes at få medlemmet til selv at gøre noget.</p>		
<b>7.</b>	<p><b>Næste møde</b></p> <p>Mandag d. 6. Juli 2015 kl. 17.30 i klubhuset.</p> <p>Afbud:</p>		